



Date: 23 April 2020
30 Shaban 1441
Ref: 10 / 10 / 195 / 2020

التاريخ: 23 أبريل 2020 م
الموافق: 30 شعبان 1441 هـ
الإشارة: 2020 / 10 / 10 / 195

To: Chief Executive Officer
Boursa Kuwait

السيد/ الرئيس التنفيذي
بورصة الكويت
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Response to News

الموضوع: التعقيب على الأخبار

KFH Acquisition of AUB-Bahrain

إستحواد بيتك على البنك الأهلي المتحد - البحرين

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-4-4) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

Reference to the previous disclosure pertaining to (Announcement 2 for AUB-Bahrain's Shareholders) dated 23 March 2020, regarding the postponement of the procedures of KFH offer to acquire 100% of the issued and paid up share capital of Ahli United Bank B.S.C (AUB-Bahrain), in both the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain, until the normal duties of work are resumed in the State of Kuwait, and the previous disclosure pertaining to (Announcement 3 for AUB-Bahrain's Shareholders) dated 12 April 2020, regarding the Banks' BoD agreement to suspend the acquisition procedures until December 2020 due to Coronavirus Pandemic (COVID-19):

إشارة للإفصاح السابق الخاص بـ (إعلان 2 لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين) بتاريخ 23 مارس 2020، بشأن تأجيل إجراءات عرض استحواد بيتك على 100% من الأسهم الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلي المتحد - ش.م.ب (البنك الأهلي المتحد - البحرين)، في دولة الكويت ومملكة البحرين إلى حين استئناف العمل في دولة الكويت، وكذلك الإفصاح السابق الخاص بـ (إعلان 3 لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين) بتاريخ 12 إبريل 2020 حول إتفاق مجلس إدارة البنكين على وقف تنفيذ إجراءات عرض الإستحواذ حتى شهر ديسمبر 2020 بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد-19):

- KFH emphasizes that there have been no developments in this regard. The both Banks' BoD as well as the General Assemblies have already unanimously approved the entire acquisition due-diligence reports and feasibility studies, in accordance to the relevant previous disclosures.
- KFH shall duly disclose any relevant development(s) in a timely manner.

- يؤكد بيتك عن عدم وجود أي تطورات جديدة في هذا الشأن، حيث سبق وأن تمت الموافقة من قبل مجالس إدارة البنكين وكذا الجمعيات العمومية التي أقرت بالإجماع، الموافقة على كافة دراسات الجدوى ودراسات التقصي التي تمت بخصوص الإستحواذ وفقاً للإفصاحات السابقة التي تمت في هذا الشأن.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق بهذا الموضوع.

Best Regards,
Hamad Abdulmohsen Almarzouq

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،
حمد عبد المحسن المرزوق

Copy:
Capital Markets Authority
Central Bank of Kuwait

نسخة

السادة / هيئة أسواق المال
السادة / بنك الكويت المركزي